
ACTA DE REUNIÓ – COMISSIÓ DE TITULACIÓ CT-1 

MASTER UNIVERSITARI EN ESTUDIS AVANÇATS EN DiSSENY-BARCELONA (MBDesign) 

 
 

_____________________ 

 
 
Data i hora: 23/10/2018 – 15:00 hores 
Lloc: Aula Màster - EPSEVG 
 
Assistents: 
José Antonio Román Jiménez – Sotsdirector Cap d’Estudis 
Enric Trullols Farreny – Coordinador de titulació 
Enrique Martin Fuentes 
Jordi Segalas Coral 
David Raya Marcos 
 
Ordre del dia: 
0. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
1. Anàlisi de resultats a destacar sobre enquestes d’assignatures per titulacions 2017/18. 
2. Anàlisi dels informes de les assignatures i guies docents 2017/18, que ho requereixin. 
3. Anàlisi de resultats acadèmics a destacar a les assignatures per titulacions 2017/18. 
4. Anàlisi de les dades acadèmiques globals de la titulació 2017/18. Dades curs 2018/19. 
5. Propostes del Coordinació de Titulació i del PDI (a treballar per futures reunions). 
6. Proposta d’estructura de la Memòria de les titulacions 2017/18. 
7. Esborrany del Pla d’Acció Docent 2018/19: temes a tractar a les CT i CCD. 
 
Temes tractats: 
 
0. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta l’acta de la sessió anterior d’aquesta comissió, que es aprovada pels 
assistents sense comentaris ni modificacions. 
 
1. Anàlisi de resultats a destacar sobre enquestes d’assignatures per titulacions 2017/18 

 

El coordinador de la titulació comenta que l’any anterior només havien 3 estudiants però que les 
enquestes de les assignatures que ell coneix han estat molt satisfactòries, per sobre de 4. Només varen 
comentar que les assignatures comunes impartides pels professors d’arquitectura a Barcelona durant el 
primer quadrimestre eren massa teòriques en relació amb les expectatives, però amb una bona valoració. 
Els professors comenten que els estudiants han estat molt participatius durant les classes, i que un dels 
estudiants volia continuar mb el doctorat. 

2. Anàlisi de resultats acadèmics a destacar a les assignatures per titulacions 2017/18.  
 
El coordinador de la titulació i els assistents comenten que tots els estudiants varen aprovar les 
assignatures amb molt bones qualificacions, per sobre de 7.  

  



 
3. Anàlisi dels informes de les assignatures i guies docents 2017/18, que ho requereixin 

 
No hi ha cap comentari a fer sobre els informes de les assignatures i guies docents del curs acadèmic 
2017/18. El sotsdirector Cap d’Estudis indica que cada coordinador/a de titulació ha de realitzar l’anàlisi 
d’aquesta informació i presentar les propostes de millora que es considerin. 
 
4. Anàlisi de les dades acadèmiques globals de la titulació 2017/18. Dades curs 2018/19. 

 
El coordinador de la titulació comenta que tots els estudiants varen aprovar el màster amb molt bones 
qualificacions. 
Sobre el curs actual 2018/19, comenta que hi ha 4 estudiants matriculats, i que fan les classes a Vilanova 
durant el primer quadrimestre, encara que no tots fan totes les assignatures, a algunes assignatures 
només hi ha 2 estudiants. Comenta que a Terrassa hi ha 5 estudiants (més 3 que fan via lenta) i que la 
majoria prefereixen anar a Barcelona: 9 a Belles Arts (escola que s’ha incorporat aquest any al màster) i 
12 o 13 a l’Escola d’Arquitectura de Barcelona. 
 
5. Propostes del Coordinació de Titulació i del PDI (a treballar per futures reunions). 

 
El coordinador i altres professors comenten els següents diversos aspectes a millorar:  
La informació del màster al web del centre, que esta tota en català s’hauria de traduir a l’anglès i també 
fer-la més atractiva, amb missatges més curts i entenedors, per captar millor l’atenció dels futurs 
estudiants. Seria convenient fer un vídeo promocional de curta durada. David Raya comenta que mirarà 
el pressupost i la possibilitat de fer servir els Serveis de reproducció audiovisual de la UPC . Ampliar i 
millorar la vinculació de les empreses al màster, ara només hi ha una vinculació funcionant amb el Museu 
del Disseny, hauríem de veure com incorporar més empreses de la industria. S’ha de revisar els nom 
d’algunes assignatures, ja que son massa genèrics i no ajuden a visualitzar els continguts que es donen. 
Per millorar la promoció, es comenta la necessitat d’informar sobre la línia del màster a Vilanova a les 
universitats on tenir acords en el programa Erasmus, seguir promocionant més la línia del màster al saló 
Futura. Elaborar informació més gràfica del que es fa a cada assignatura per donar a conèixer millor la 
línia de Vilanova, es comenta també la possibilitat de disposar d’un repositori del treball dels estudiants.  

Per altra banda, i en relació amb el repartiment de punts a les assignatures per l’Encàrrec Docent 2019/20, 
el coordinador de la titulació proposa ajustar el repartiment a la realitat en les assignatures: MPI i IDT amb 
un 50% per cada departament. 

Finalment es proposen dos punts de millora per a treballar:  
 

1) En alguns casos els noms de les assignatures del MBDesign no descriuen clarament els 
continguts i/o resulten poc engrescadors. Amb la perspectiva ja del segon any, es proposa fer 
una revisió dels continguts i si cal proposar canvis de nom que les facin més entenedores. 
Proposa als professors del màster pensar-hi en total llibertat i posar-ho en comú en una reunió 
propera que doni coherència diferenciada a l’oferta de Vilanova. 

 
2) Es proposa la confecció d’un web deslligat de l’ETSAB que ens permeti captar els estudiants 

directament. David Raya comenta que els serveis TIC del Centre ajudaran, però els continguts 
els han d’elaborar els professors. Ens calen imatges i descriptors suggerents de la feina que es 
fa a les assignatures. 
 

Els punts 6 i 7 no son tractats en aquesta reunió. 

La reunió s’aixeca a les 17.00 hores.  
 
 


